
Onderwerp:  Toezegging schriftelijke reactie impact woningen Driel/Arnhem 

    

Beste raads- en commissieleden, 
  
In de commissie van 11 oktober 2023 heeft de fractie van GemeenteBelangen tijdens de rondvraag 
een vraag gesteld over de impact van de hoeveelheid woningen die in de toekomst in Driel/Arnhem 
gebouwd gaan worden. Het college heeft toegezegd hier een schriftelijke reactie op te geven. 
Onderstaand wordt de toezegging weergegeven met daarbij de schriftelijke reactie. 
  
Toezegging: 
“B&W heeft een schriftelijke reactie toegezegd op de vraag van de fractie GemeenteBelangen hoe 
onze gemeente zich voorbereid op de impact van de grote hoeveelheid woningen die in de toekomst 
in Driel/Arnhem gebouwd gaan worden (o.a. het verkeerskundig plan, de mobiliteitsvisie en de 
centrumvisie).” 
  
Schriftelijke reactie: 
Daarbij dient een onderscheid te worden gemaakt tussen de woningen gebouwd aan de overzijde 
van de Neder-Rijn in Driel, gemeente Arnhem en de woningen gebouwd aan deze zijde van de Neder-
Rijn in combinatie met de verkeerskundige aanpassingen aan de zijde van Arnhem Centrum. 
  
Voor de woningen gebouwd aan de overzijde van de Neder-Rijn: De toevoegingen van deze 
woningen hebben voor zover nu in beeld op basis van de metingen geen of navenant geen effect op 
de verkeerskundige situatie aan deze zijde van de Neder-Rijn op Renkums grondgebied. De extra 
mobiliteitsbewegingen aan de overzijde van de Neder-Rijn worden voornamelijk afgewikkeld via het 
hoofdwegennet en de rijkswegen indien zij de Neder-Rijn oversteken. Voor de dagelijkse activiteiten 
(scholenbezoek, bezoek aan winkels etc.) zijn er voldoende faciliteiten aan de overzijde van de 
Neder-Rijn op Arnhems grondgebied. Als iemand uit de Betuwe van onze wegen gebruik maakt is dat 
omdat het doel van de rit een bestemming is binnen onze gemeente. 
  
Voor eventuele toevoeging van woningen aan deze zijde van de Neder-Rijn op Arnhems grondgebied 
in combinatie met aanpassingen van de infrastructuur op Arnhems grondgebied  (denk aan afsluiten 
wegen voor doorgaand verkeer en aanbrengen van milieuzones)  kunnen er wel effecten zijn voor 
het grondgebied van de gemeente Renkum. Op dit moment worden deze effecten zowel lokaal als 
regionaal in beeld gebracht. We verwachten daar (voor het eind van het jaar) meer informatie over 
te kunnen verstrekken. Vanzelfsprekend zijn we hierover zowel ambtelijk als bestuurlijk in gesprek 
zowel op regionaal niveau als met de gemeente Arnhem zelf. 
 


